

Schunn widder iwwer de Schitzehof

Nodierlich iss de Schitzehof schunn long nimmi doo, awwer wo der gestonne hott, soll jetz ebbes gebaut wern. Doodriwwer habb isch die vorsch Woch mett moim Kummbeer Hubert telefoniert, der joo allemol noch dess Flerschemer Blättche kriehe dut.

Hubert, habb isch gesaad, Prost Neijohr hawwe merr joo schunn letzd Woch gesaad. Heit wolle merr mol iwwer dess Gelände vumm Schitzehof unn vumm Axthelm redde. Hosdes Blättche vunn de vorsch Woch schunn krieh?

Natürlich, seet de Hubert, das kommt immer pünktlich freitags und ich freue mich stets darauf. Ja, auch ich habe mir das Bild von der vorgesehenen Bebauung angesehen, das hat mich über alle Maßen erschrocken gemacht

Ja, saach isch, doo iss derrs genau su gonge wie mir. Weil doo werrd joo alles zugebaut unn nix dut iwwerisch bleiwe ferr enn Platz, wo merr sich hiesetze unn aach emol ebbes feiern kann. Unn su enn Platz brauche merr doch onn dere Stell, weil die Leit, die vunn de Edderschemerstrooß oder vunn de Riedstrooß kumme unn in die Kolonnade wolle, zwischedorsch ebbes zum Ausruhe brauche.

Ja, seet de Hubert, weißt du, ich denke dabei an die Zugvögel: Wenn die von weither kommen und noch weit fliegen müssen, dann brauchen die auch eine Rast zwischendurch, die Stellen dafür nennt man Trittsteine, und solche Trittsteine brauchen auch vor allem ältere Menschen, wenn sie einen weiten Weg zu machen haben.

Isch saach: Dess mett dene Heiser uff de Seit vunn de Bohnhofstrooß, dess loss isch merr joo noch gefalle. Dasse awwer aach die Eck hinnerm Scharfebaum, emm Rothaus zu, aach mett Wohnheiser zubaue wolle, dess hall isch ferr verkehrt.

Hannes, seet de Hubert, wenn Du so etwas laut sagst wirst du immer hören, ja, der Investor will nichts verschenken, die Bebauung muss sich tragen, sie muss wirtschaftlich sein. Aber man sollte daran denken, dass es auch etwas anderes gibt als Wirtschaftlichkeit und das ist Urbanität, also die tägliche Lebenswelt. Weißt Du was ich glaube? Der den Plan gemacht hat, hat keine Ahnung von dem, was er mit dieser Bebauung in der Altstadt anrichtet, denn ich glaube nicht, dass er die räumliche und geschäftliche, mittlerweile sogar soziologische Trennung der Stadt vor und hinter der Bahnlinie kennt, sie demnach auch nicht beachtet hat. Nein, dieses große Stück Brachland muss beim Bebauen die Altstadt und vor allem die dort Lebenden berücksichtigen.

Was dusden vorschlaache?, habb isch de Hubert gefroochd.

Er seet: Es fehlen Geschäfte und eine Gaststätte dort, und deshalb sollten am Eingang in das Gelände von der Wickerer Straße her Arkaden gebaut werden, also Ladenpassagen mit Kleingastronomie.

Dess wär doch ebbes Gudes, gebb isch ze Antwort, doodemett deet Lewe in die Altstadt kumme, dass dort nitt nor Genacht gesaad unn geschloofe werrd.

Hannes, seet de Hubert, auch muss es genügend Parkplätze geben und natürlich noch der bereits von mir genannte Trittstein, also die Gelegenheit zum Sitzen und Reden.

Ui jeh, saach isch, wenn isch dess oom erzähle due werr isch ze heern kriehe, jetz iss alles ze spät, warum hosden nitt frieher ebbes gesaad? Awwer wie oft habb isch schunn iwwer dess Gelände, die Kapell unn aach iwwer genau dess wie ewe gebabbeld geschriwwe, awwer uff misch heert joo kooner.

Das ist das Los von uns allen, die nicht in der Politik sind, seet de Hubert, uns glaubt keiner. Vor Jahren hat uns auch niemand geglaubt, dass die Flugzeuge über Flörsheim zu laut sind und was ist heute? Tschüss, mein Freund. Eiern Honnes